
 

Ovocný trh 5, 116 36 Praha 1, Česká republika | mail: skrvs@skrvs.cz | www.skrvs.cz | facebook.com/skrvs  

 

Zápis z 25. schůze SK RVŠ (stálé zasedání 2015-2017) 
13. dubna 2017, Praha (UK) 

Přítomni: 17 

Delegáti a delegátky: 15 

Nina Jacques /AMU/, Václava Piorecká /ČVUT/, Jonáš Konývka /JAMU/, Matej Žitňanský /MU/, Denisa 

Madecká /OU/, Anton Evstigneev /ŠAVŠ/, Jan Vácha /TUL/, Tomáš Jirouch /UHK/, Michal Zima /UK/, Bronislav 

Kolář /UO/, Helena Rajtrová /UPCE/, Marek Hodulík /UPOL/, Martin Papež /UTB/, Blanka Pančíková /VŠCHT/, 

Jan Straka /ZČU/. 

Náhradníci a náhradnice s hlasovacím právem: 2 

Tomáš Břenek /VŠB-TUO/, Jiří Kinský /VŠE/. 

Náhradníci a náhradnice s hlasem poradním: (5) 

Viktorie Vašková /AMU/, Gabriela Vojtíčková /JAMU/, Karel Doleček /MU/, Jan Hanus /UHK/, Štěpán Esterle 

/UK/, Markéta Vrabcová /ZČU/. 

 

Omluveni: 

Michal Farník /ČVUT/, Hynek Roubík /ČZU/, Kateřina Mazánková /PAČR/, Naděžda Glincová /SLU/, Petr 

Hermann /UCPE/, Eva Hnátková /UTB/, Kateřina Nováková /VFU/, Marek Janalík /VFU/, Vojtěch Jarkuliš /VŠB-

TUO/, Lukáš Hulínský /VŠE/, Olesya Krechun /VŠMVV/, Sandra Vítková /VŠPJ/, Pavel Maxera /VUT/. 

 

Neomluveni: 

Tereza Kicková /AAVŠ/, Vojtěch Kotek /AAVŠ/, Markéta Adamcová /AVU/, Tomáš Veselý /BIS/, Jan Böhm /JU/, 

Iveta Kopřivová /MENDELU/, Tomáš Laško /MENDELU/, Kateřina Slámová /PAČR/, Bohuslav Holzäpfl /SLU/, 

Veronika Podhajská /UJEP/, Antonín Štěpanovský /UJEP/, Eva Komlossyová /UPOL/, Sylvie Mihaldová /VŠH/, 

Aleš Černý /VŠH/, Miroslav Dragoun /VŠCHT/, Pavel Mačák /VŠLG/, Ladislav Lázňovský /VŠO/, Markéta 

Šestáková /VŠTE/, Michal Mačuda /VŠTE/, Pavel Liška /VŠUP/, Jiří Haratek /VUT/. 

 

Hosté:  

Prof. Stanislav Lábík (NAÚ), Josef Fontana (NAÚ), Aneta Hašková (OU). 

 

Zahájení 

Předseda SK RVŠ Michal Zima zahájil schůzi, přivítal přítomné, konstatoval usnášeníschopnost, představil 

návrh programu a otevřel diskuzi k jeho připomínkám. Následně byl program schválen (14-0-2) jako usnesení 
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č. 17-25-01. Jako skrutátoři pro veřejná hlasování na tomto zasedání byly schváleny (14-0-2) Markéta 

Vrabcová, Gabriela Vojtičková. 

 

1. Volba delegáta SK RVŠ v P RVŠ 

Předseda SK RVŠ Michal Zima vyzval přítomné k nominacím členů volební komise. Navrženi byli Helena 

Rajtrová, Jan Straka a Marek Hodulík. Přítomní delegáti poté schválili takto složenou volební komisi usnesením 

č. 17-25-02 (14-0-2). Vzápětí si volební komise ze svého středu zvolila předsedu, kterým se stal Marek Hodulík. 

Předseda volební komise vyzval přítomné k návrhům kandidátů na post delegáta SK RVŠ v P RVŠ. Na 

zasedání nebyl navržen žádný kandidát. Volba delegát SK RVŠ v P RVŠ se přesouvá na následující zasedání 

pléna. 

2. Informace o činnosti předsednictva 

Předseda SK RVŠ Michal Zima vyzval Marka Hodulíka, aby informoval o činnosti Legislativní komise. 

Marek Hodulík informoval o činnosti Legislativní komise. Legislativní komise nabízí uspořádání semináře 

k novele vysokoškolského zákona na školách, které o to projeví zájem.  

Bod jednání byl přerušen s ohledem na příchod hostů. 

 

3. Vystoupení hostů: prof. Stanislav Lábík, předseda Rady NAÚ 

Mgr. Josef Fontana prezentoval současný stav fungování NAÚ a doporučeními NAÚ pro hodnocení. Byly 

vyhlášeny dva termíny pro školení studentských hodnotitelů. Předseda SK RVŠ Michal Zima upozornil na kolizi 

jednoho termínu se zasedáním pléna SK RVŠ. Předseda Rady NAÚ prof. Lábík vyzval SK RVŠ, aby oslovila 

NAÚ ohledně dalšího termínu. Zároveň informoval plénum, že studenti, kteří prošli školením, budou 

upřednostňováni při výběru pro účast v hodnotící komisi. Předseda Rady NAÚ zároveň informoval, že 

předpokládá proplacení cestovného na školení. 

14:36 - Odchází Marek Hodulík. Přítomni: 16. 

Proběhla diskuze ohledně hodnocení doktorských studijních programů. Prof. Lábík navrhl uspořádání osobní 

schůzky předsednictva k problematice DSP a diskuzi nad různými doporučeními pro hodnocení NAÚ. 

 

2. Informace o činnosti předsednictva - pokračování 

Předseda SK RVŠ Michal Zima informoval plénum SK RVŠ o činnosti předsednictva v uplynulém měsíci. 

Předseda SK RVŠ Michal Zima informoval plénum o neúsnášeníschopnosti pléna na výjezdním 

zasedání. Shrnul některé z bodů, které byly diskutovány na výjezdním zasedání. 
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Předseda SK RVŠ Michal Zima informoval plénum o tom, že k 1. dubnu 2017 ukončila svou činnost na pozici 

tajemníka Jana Kudrnová a poděkoval jí za odvedenou práci. Zároveň předseda informoval plénum o tom, že 

bude hledat někoho nového na pozici tajemníka. 

Předseda SK RVŠ Michal Zima informoval plénum o tom, že senát schválil pojištění pro studenty doktorských 

studijních programů nad 26 let (prvostudium). 

V následující diskuzi vznesl delegát UTB Martin Papež dotaz týkající se zveřejňování zápisů. V. Piorecká 

vyzvala plénum, aby navrhlo způsob psaní a zveřejňování zápisů.  

 

4. CEU 

Místopředseda pro zahraniční záležitosti informoval plénum o situaci v Maďarsku a následně zahájil diskuzi na 

toto téma v plénu. Plénum následně přijalo (15-0-0) usnesení č. 17-25-03 ve znění: 

Studentská komora Rady vysokých škol (SK RVŠ) vnímá negativně snahy maďarské vlády omezovat fungování 

zahraničních vysokých škol na svém území. SK RVŠ považuje tyto snahy za hrubý zásah do akademických 

svobod a vyzývá vládu Maďarska k vedení diskuse se zahraničními univerzitami na svém území a respektování 

akademických obcí, v této souvislosti pak zejména Středoevropskou univerzitu. SK RVŠ připomíná, že 

nezávislé a svobodné vzdělávací instituce jsou zásadní pro zachování demokracie a její rozvoj. 

 

5. Dokument ČAD 

Předseda SK RVŠ Michal Zima informoval plénum o dokumentu, který předkládala ČAD Sekci pro vědu, 

výzkum a inovace Úřadu vlády ČR ve věci změn v postavení doktorandů v ČR, a zahájil diskuzi k tomuto 

dokumentu. 

Plénum SK RVŠ tichým souhlasem podporuje názor, aby studenti doktorských studijních programů byli i nadále 

studenty a ne pracovníky. 

16:06 – Odchází Martin Papež. Přítomni: 15. 

 

6. Informace z akademických obcí 

MU – Na univerzitě diskutují možnost zavedení hlasování perollam.  

UHK – Proběhly volby do akademických senátů jednotlivých fakult. Pořádají akce: sportovní den, Modrá kev. 

TUL – Proběhly volby do senátu. Senát řeší vytvoření Rady pro vnitřní hodnocení. 

UPCE – Studentská rada vybírala zástupce do rady pro vnitřní hodnocení. Osvěta studentů z hlediska 

ankety k hodnocení výuky. 

VŠE – Řeší Radu pro vnitřní hodnocení.  
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JAMU – Oslavy k 70 let JAMU. Podpora přejmenování 17. listopadu. Budou probíhat volby rektora.  

UO – Přespolní běh. 

VŠCHT – Volební řády jednotlivých fakult – snaha o sjednocení. 

UK – Vyhlášeno přihlašování kandidátů na rektora.  

ZČU – Školka pro zaměstnance i studenty. Festival českých a slovenských filmů.  

ČVUT – Akademický senát ČVUT schválil streamování zasedání senátu. 

 

SK RVŠ Michal Zima poděkoval Anetce Haškové za její práci pro komoru. 

 

7. Informace z P RVŠ 

Předseda Michal Zima v krátkosti shrnul informace z březnového P RVŠ. 

 

8. Informace o činnosti komisí, sekce a pracovních skupin 

Předsedkyně KDS Blanka Pančíková informovala plénum o spolupráci a účasti komory na akci KRECON. 

Informovala také o spolupráci s ČAD. 

Místopředsedkyně KVS Helena Rajtrová informovala plénum o schválení projektového záměru pro 

Studentský konvent a o finalizaci dotazníku pro hodnocení potřeby vydávání potvrzení o studiu na 

CzechPoint. 

 

 

Zapsala:                Václava Piorecká  

Za správnost:   Michal Zima, předseda 

   Václava Piorecká, místopředsedkyně pro organizaci a řízení 


